
Udvalget for Småøer

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 22. januar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFS alm. del

Spørgsmål 2
Hvordan vil ministeren forholde sig, hvis det viser sig, at CO2-afgiften på passagerfærger-
ne og omstillingen til grønne færger kommer til at betyde, at driften til og fra øerne bliver 
forringet?
Spørgsmålet stilles som opfølgning på møde den 22. januar 2025 med Færgesekretaria-
tet, Småøernes Færgeselskab og Sammenslutningen af Danske Småøer om implemen-
tering af standardfærger, behovet for grønne puljemidler og målrettede regler m.v.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Susie Jessen (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på susie.jessen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kasper Roug
formand
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